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Protokoll 06/08 
 
 
Møte: Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite  
Møtested: Kantinen Ryensvingen 1  

Møtetid: mandag 29. september 2008 kl. 18.30     
Sekretariat: Eigil Lunden 23 43 85 71  
 
 
Møteleder: Gunnar Pedersen (H) 

Kristin Sandaker (Ap), Ragnar Ellingsen (Ap) , Arne 
Sandberg tiltrådte for Bjørn Vesten (Frp), Britt Inglingstad 
(V) Per Nygaard (SV), Gunnar Pedersen (H) Gerd Knutsen 
(Ap) tiltrådte for Helga Skau (Ap)  

Tilstede:  
  
Forfall: Bjørn Vesten (Frp), Helga Skau (Ap) 
  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Kari Bjørneboe, Eigil Lunden 

  
Møtesekretær: Eigil Lunden 
 
Opprop 
Åpen halvtime Amund Kveim fra Østensjøvannets Venner informerte om status for arbeidet 
med forvaltningsplanen for Østensjøområdet Miljøpark. 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 62 /08  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart........................................................... 0 
Sak 63 /08  Godkjenning av protokoll fra møtet 01.09.2008..................................................... 0 
Sak 64 /08  Status for oppfølging av BU-saker per august 2008 ............................................... 0 
Sak 65 /08  Barnehager - Full behovsdekning, status september 2008...................................... 0 
Sak 66 /08  Status og framdrift for miljøfyrtårnsertifiseringsarbeidet i bydelen ....................... 1 
Sak 67 /08  Tertialrapport og statistikk pr 31.08.2008............................................................... 1 
Sak 68 /08  Bydel Østensjø som Fair Trade Bydel .................................................................... 2 
Sak 69 /08  Bydel Østensjø tilbyr UDI å ta i mot asylmottak.................................................... 2 
Eventuelt 
 
 



Sak 62 /08  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart 
 
Møteinnkalling godkjent. Ift utsendt sakskart behandlet BMK i tillegg følgende saker under 
møtet: 
 

Sak 68 /08  Bydel Østensjø som Fair Trade Bydel 
 

 Sak 69 /08  Bydel Østensjø tilbyr UDI å ta i mot asylmottak 
 
 

 Sak 63 /08  Godkjenning av protokoll fra møtet 01.09.2008 
 
Protokoll fra møtet 01.09.2008 godkjent. 
 
 

 Sak 64 /08  Status for oppfølging av BU-saker per august 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
BU tar saken til etterretning. 
 
Votering:Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og kulturkomiteens vedtak: 
BMK tar saken til etterretning. 
 
 

 Sak 65 /08  Barnehager - Full behovsdekning, status september 
2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om erstatning for paviljongen i Paal Bergs vei, 

som grunnet tvistesak med leverandør likevel ikke kan flyttes for fortsatt bruk av bydelen. 
2. Dersom bydelen ikke får erstattet paviljongen som skal demobiliseres i Paal Bergs vei, bes 

bydelen vurdere nærmere hvilket tomtealternativ som er mest hensiktsmessig av 
Utmarkveien, eventuell tomt på Manglerud eller lett tilgjengelig tomt i Bydel Alna. 

3. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelens bestilling av mulighetsstudie for økt antall 
plasser i Fuglemyra barnehage. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere muligheter 
for friluftsbase i Fuglemyra barnehage i forbindelse med mulighetsstudien. 

4. Bydelsutvalget ber administrasjonen leie tidligere Rognerudskogen barnepark til 
friluftsgruppe, ev alternerende friluftsgruppe for en av bydelens eksisterende barnehager. 
Administrasjonen avklarer aktuell moderbarnehage. I forbindelse med valg av 
moderbarnehage skal personalet v styrer/ tillitsvalgte høres. Barnehagens foresatte skal via 
foreldrenes samarbeidsutvalg få uttale seg om saken. 

5. Bydelsutvalget ber administrasjonen be OBY innlemme base for friluftsgruppe i planlagt 
barnehage i Utmarkveien. 

 0 



 

 1

6. Bydelsutvalget ber om at det stilles krav om friluftsbase til utbygger i Hellerudveien 86-
90.   

 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og kulturkomiteens vedtak: 
1. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om erstatning for paviljongen i Paal Bergs vei, 

som grunnet tvistesak med leverandør likevel ikke kan flyttes for fortsatt bruk av bydelen. 
2. Dersom bydelen ikke får erstattet paviljongen som skal demobiliseres i Paal Bergs vei, bes 

bydelen vurdere nærmere hvilket tomtealternativ som er mest hensiktsmessig av 
Utmarkveien, eventuell tomt på Manglerud eller lett tilgjengelig tomt i Bydel Alna. 

3. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelens bestilling av mulighetsstudie for økt antall 
plasser i Fuglemyra barnehage. Bydelsutvalget ber administrasjonen vurdere muligheter 
for friluftsbase i Fuglemyra barnehage i forbindelse med mulighetsstudien. 

4. Bydelsutvalget ber administrasjonen leie tidligere Rognerudskogen barnepark til 
friluftsgruppe, ev alternerende friluftsgruppe for en av bydelens eksisterende barnehager. 
Administrasjonen avklarer aktuell moderbarnehage. I forbindelse med valg av 
moderbarnehage skal personalet v styrer/ tillitsvalgte høres. Barnehagens foresatte skal via 
foreldrenes samarbeidsutvalg få uttale seg om saken. 

5. Bydelsutvalget ber administrasjonen be OBY innlemme base for friluftsgruppe i planlagt 
barnehage i Utmarkveien. 

6. Bydelsutvalget ber om at det stilles krav om friluftsbase til utbygger i Hellerudveien 86-
90.   

7. I forbindelse med rehabiliteringen av Fuglemyra barnehage vil BMK undersøke behovet 
for teleslynge jfr. nærheten til Vetland skole. BMK ber om tilbakemelding på hvor mange 
barnehager som har teleslynge. 

 
 

 Sak 66 /08  Status og framdrift for miljøfyrtårnsertifiseringsarbeidet 
i bydelen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
BMK tar status og fremdrift for miljøfyrtårnsertifiseringsarbeidet i bydelen til orientering. 
 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og kulturkomiteens vedtak: 
BMK mener at miljøfyrtårnsertifiseringsarbeidet bør gis høy prioritet. BMK ber om en 
oppdatert oversikt på første møte i 2009. 
 
 

 Sak 67 /08  Tertialrapport og statistikk pr 31.08.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Tertialrapport for 2. tertial 2008 og statistikk pr 31.08.2008 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 
 



Votering:Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og kulturkomiteens vedtak: 
Tertialrapport for 2. tertial 2008 og statistikk pr 31.08.2008 for Bydel Østensjø tas til 
etterretning. 
 
 

 Sak 68 /08  Bydel Østensjø som Fair Trade Bydel 
 
A, SV og V v/Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak: 

1. Østensjø Bydel søker godkjenning som Fair Trade bydel i løpet av 2009 
2. Administrasjonen utarbeider et grunnlag for dette og kommer tilbake til bydelsutvalget 

med en sak på første eller andre BU-møte i 2009.  
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og kulturkomiteens vedtak: 

1. Østensjø Bydel søker godkjenning som Fair Trade bydel i løpet av 2009 
2 Administrasjonen utarbeider et grunnlag for dette og kommer tilbake til bydelsutvalget 

med en sak på første eller andre BU-møte i 2009.  
 
 

 Sak 69 /08  Bydel Østensjø tilbyr UDI å ta i mot asylmottak 
 
Ap og SV v/Arnfinn Aabø (Ap) og Per Nygaard (SV) hadde følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget ber administrasjonen sende et brev til UDI der det framgår at Bydelsutvalget i 
Bydel Østensjø ønsker å bistå i arbeidet med å ta mot asylsøkere. UDI bes om å vurdere 
muligheten for å opprette asylmottak i Bydel Østensjø.  
 
Votering: 
For: Kristin Sandaker (Ap), Ragnar Ellingsen (Ap), Britt Inglingstad (V) Per Nygaard (SV), 
Gunnar Pedersen (H), Gerd Knutsen (Ap) 
 
Mot: Arne Sandberg (Frp) 
 
Forslaget ble vedtatt med 6 mot 1 stemme. 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og kulturkomiteens vedtak: 
Bydelsutvalget ber administrasjonen sende et brev til UDI der det framgår at Bydelsutvalget i 
Bydel Østensjø ønsker å bistå i arbeidet med å ta mot asylsøkere. UDI bes om å vurdere 
muligheten for å opprette asylmottak i Bydel Østensjø. 
 
 
Eventuelt:  
 
Vedrørende farlige trapper ved Ryen T-banestasjon bes administrasjonen henvende seg til 
aktuelle etater for utbedring av trappene. 
 
Sak om retningslinjer for frivillighetsmidler bes oppsatt til neste møte 
 

 2 
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Vedrørende midler på kulturmiddelbudsjettet gjenstår det kr. 210 000. 
 
Heis i blokker.  
Etter nåværende byggforskrifter monteres det heis i blokker over 4 etasjer. Det vurderes å 
montere heis i blokker over 3 etasjer i nye byggforskrifter. 
 
Asfaltering av veier. 
Vedrørende asfaltering av veier bør også fortau prioriteres. 
 
Fartshumper. 
Administrasjonen samler opp innsendt forslag/ønsker og tar de frem i forbindelse med neste 
prioriteringsrunde. 
 
 
 
Gunnar Pedersen /s       Eigil Lunden 
komiteleder        komitesekretær 
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